

→ Ky. Panya



KAZAKHSTAN RESIDENT MISSION

10 April 2018

Mr. Bakhyt T. Sultanov
Minister of Finance
8 Mangilik El Avenue, Entrance 4
Astana 010000
Kazakhstan

Mr. Abay S. Sarkulov
Chairman of the Management Board
JSC "Entrepreneurship Development Fund 'Damu' "
111 Gogol Street
Almaty 050004
Kazakhstan

Dear Messrs. Sultanov & Sarkulov,

Subject: **Loan No. 3447-KAZ: ADB Reference: Supporting Resilience of Micro, Small and Medium Enterprises Finance Project; KAZ Reference: "Financing of micro, small and medium-sized business through second-tier banks and microfinance organizations at the expense of the funds of the Asian Development Bank" program**

— Amendment to Loan Agreement

1. We refer to the Loan Agreement dated 13 October 2017 between JSC "Entrepreneurship Development Fund 'Damu' " ("Borrower") and Asian Development Bank ("ADB") ("Loan Agreement") and the Guarantee Agreement dated 18 October 2017 between the Republic of Kazakhstan ("Guarantor") and ADB ("Guarantee Agreement"), in each case for the project described in the Loan Agreement. All capitalized terms used but not defined herein shall have the meaning given thereto in the Loan Agreement, unless the context requires otherwise.
2. Following a request from the Borrower, ADB approved a change in the disbursement arrangements for the Project in order to reduce the minimum Drawdown Amount under each application for withdrawal made by the Borrower from T7,200,000,000 to T3,600,000,000. To give effect to this change, ADB proposes that the Loan Agreement be amended as follows: In subparagraph (a)(ii) of Section 2.01, the reference to "T7,200,000,000" shall be deleted and replaced with "T3,600,000,000".
3. Save and except to the extent set out above, the Loan Agreement remains unchanged.

ASIAN DEVELOPMENT BANK
KAZAKHSTAN RESIDENT MISSION
12 Samal Microdistrict, Astana Tower Business Center, 20th Floor
010000 Astana, Kazakhstan
Tel +7 7172 709707 / 709689 Local 5506
Fax +7 7172 328343
www.adb.org/kazakhstan

4. Pursuant to ADB's Public Communications Policy ("PCP") on disclosure and exchange of information, the amendment to the Loan Agreement will be posted on ADB's website within 2 weeks from the date that the amendment becomes effective, after removing any information that falls within the PCP exceptions as specified by the Borrower.

5. Please indicate the concurrence of the Borrower and the Guarantor to the amendment set out in paragraph 2 of this letter agreement and to the terms of this letter agreement by countersigning each of the two originals of this letter agreement in the space indicated below. Please retain one signed original of this letter agreement for your records and return the other to ADB. The proposed amendment shall take effect on the date of receipt by ADB of a signed original of this letter agreement.

Yours sincerely,


Giovanni Capannelli
Country Director
Kazakhstan Resident Mission

A. Accepted and agreed.

B. Confirmed that the amendment to the Loan Agreement does not contain information falling within the PCP exceptions.

For and on behalf of
JSC "ENTREPRENEURSHIP DEVELOPMENT FUND 'DAMU' " as Borrower

Name: Abilkamal Dautbet Dautbet

Designation: 20.04.12

Date: _____

Endorsed for and on behalf of
REPUBLIC OF KAZAKHSTAN as Guarantor

Name: ✓ [Signature]

Designation: _____

Date: _____

Б. Т. Султанову
Министру Финансов Республики Казахстан
Мангилик ел 8, Подъезд 4
Астана 010000
Казахстан

А. С. Саркулову
Председателю Правления
АО «Фонд развития предпринимательства «Даму»
Гоголя 111
Алматы 050004
Казахстан

Уважаемые Господин Султанов и Господин Саркулов,

Тема: **Заем № 3447-КАЗ: Справочник АБР: поддержка устойчивости проекта микро-, малых и средних предприятий; Справка КАЗ: «Финансирование микро, малого и среднего бизнеса через банки второго уровня и микрофинансовые организации за счет средств Азиатского банка развития»**
— *Поправка к Соглашению о займе*

1. Мы ссылаемся на Соглашение о займе от 13 октября 2017 года (далее – Соглашение о займе), подписанное между АО «Фонд развития предпринимательства «Даму» (далее - Заемщик) и Азиатским банком развития (далее – АБР), и на Гарантийное соглашение от 18 октября 2017 года (далее – Гарантийное соглашение), подписанное между Республикой Казахстан (далее - Поручитель) и АБР, в каждом случае для проекта, описанного в Соглашении о займе. Все капитализированные термины, используемые, но не определенные здесь, имеют значение, указанное в Соглашении о займе, если контекст не требует иного.
2. По просьбе Заемщика АБР одобрил изменение в процедурах выплат для Проекта, чтобы уменьшить минимальную Сумму выборки по каждой заявке осуществляемой Заемщиком с T7,200,000,000 до T3,600,000,000. Для осуществления этого изменения АБР предлагает изменить Соглашение о займе следующим образом: в подпункте (а) (ii) раздела 2.01 ссылка на «семи миллиардов двухсот миллионов Тенге (T7,200,000,000)» должна быть удалена и заменена на «трех миллиардов шестисот миллионов Тенге (T3 600 000 000)».
3. Сохранить и за исключением случаев, указанных выше, Соглашение о займе остается неизменным.
4. В соответствии с Политикой публичных коммуникаций АБР (далее - РСР) по раскрытию и обмену информацией поправка к Соглашению о займе будет размещена на веб-сайте АБР в течение 2 недель с даты вступления поправки в силу после удаления любой информации, которая подпадает под действие Исключениями РСР, указанными Заемщиком.
5. Просьба согласовать Заемщиком и Поручителем поправку, указанную в пункте 2 настоящего письма, и условия настоящего письма, подписав при этом каждое из двух

оригиналов настоящего письма в указанном ниже месте. Пожалуйста, сохраните один подписанный подлинник этого письма для ваших записей и верните другой в АБР. Предлагаемая поправка вступает в силу с даты получения АБР подписанного оригинала настоящего письма.

Искренне Ваш,

Джованни Капаннелли
Директор по странам
Постоянная миссия Казахстана

А. Принято и согласовано.

В. Подтвердил, что поправка к Соглашению о займе не содержит информации, относящейся к исключениям РСР.

За и от имени

АО «ФОНД РАЗВИТИЯ ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСТВА» ДАМУ» в качестве Заемщика

Имя: Абжанов Дархан Мануктывич

Должность: _____

Дата: 20.04.2018г.

Утвержденный от имени и по поручению
РЕСПУБЛИКА КАЗАХСТАН в качестве Поручителя

Имя: ✓ [подпись]

Должность: _____

Дата: _____